
Волфганг Петрич: Брегзит није ништа добро за југоисточну Европу, а посебно за Србију
понедељак, 27 јун 2016 18:59

 Председник Маршал план Фондације у Аустрији Волфганг Петрич оценио је да Брегзит
не значи ништа добро за процес проширења.

  Он поручује да би ЕУ требало повлашћено да третира оне земље које желе да
приступе, а не бави се само онима које хоће да иступе.   

“Брегзит за југоисточну Европу, а посебно Србију није ништа добро. Србији је сада
потребна подршка ЕУ, али и Велике Британије. Између Београда и Лондона постојао је
историјски позитивни однос, а и Велика Британија је била земља која је подржавала
ширење Уније. У том контексту биће теже“, сматра он.

  

  

Петрич, за Танјуг, истиче да сваки изазов, па тако и овај садржи шансу за нови почетак.

  

“Очекујем да ће нова поглавља бити отворена, да ће се схватити да они који желе у ЕУ
треба да добију повлашћени третман и да се не треба бавити само онима који хоће да
иступе“, наглашава он.

  

Уколико се то учини на исправан начин онда ће преговори са Србијом добити нови
импулс, уверен је Петрич.

  

Он каже да би влада Србије требало да поручи да жели у ЕУ и да у тешком добу по
Унију својим реформама још пре приступа жели да успостави добро партнерство.
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“Верујем да је Србија одлично припремљена за приступне преговоре. Потребно је
настојати да се делови који су договорени имплементирају и да се напредује из
сопственог интереса, а не због ЕУ“, подвукао је Петрич.

  

Он је апеловао на Србију да спроводи реформе у сопственом интересу, истичући да ће
то бити позитивно оцењено.

  

“Мора доћи до спознаје да је Србија држава која доприноси консилидацији идеје великог
мировног простора и економског напретка“, закључио је Петрич.

  

(Танјуг)

  

 2 / 2


